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interim-bestuur: Erna Glasbergen, Anja de Haay en Jannie Meeuwisse

interim-
bestuur
 
Tijdens de provinciale ledenvergadering d.d. 12 april in MFA
Hart van Hapert zijn alle vier provinciale bestuursleden afge-
treden. Voor drie van de vier leden is de bestuurstermijn ver-
streken en er is geen opvolging. Daarom is er een interim-be-
stuur samengesteld, die als taak heeft om alle zaken die be-
trekking hebben op het provinciaal bestuur naar behoren af
te werken. Omdat er ook geen kandidaten aangemeld zijn
voor een interim-bestuur hebben drie oud-bestuursleden zich
beschikbaar gesteld om in dit tijdelijke bestuur zitting te
nemen. Dat zijn Jannie Meeuwisse, die de rol van interim--
voorzitter op zich neemt, Anja de Haay als interim-secretaris
en Erna Glasbergen als interim-penningmeester.
Onze vereniging is in beweging, er wordt nagedacht over an-
dere organisatievormen.

Bijvoorbeeld een regio coördinatiecommissie in plaats van
een provinciaal bestuur. Op 1 juni 2023, tijdens de ledenraad-
bijeenkomst, zal hierover een besluit vallen.
Jannie Meeuwisse is weer gekozen als afgevaardigde van
Noord-Brabant voor de Ledenraad en Anita van Eekelen als
plaatsvervangend afgevaardigde.

Vanuit de bestuurstafel

Presentatie toolkit Plastic en Ik?
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Lenny Kuhr en aftredend bestuur

afscheid marjo
 
Acht jaar geleden word ik bij de provinciale vergadering van
de KVO gepolst of ik interesse heb zitting te nemen in het
provinciaal bestuur van de Vrouwen van Nu. De fusie was
nog niet afgerond. Ik moest wel glimlachen want ik ben op
die dag ook al gevraagd voor twee commissies.
Ergens was ik opgevallen. Ik denk dat het mijn positieve kijk is
op verenigingsleven en niets mij teveel is als ik mij maar kan
ontwikkelen.
Zo ben ik erin gerold. Eerst als aspirant bestuurder en toen di-
rect als voorzitter. Ik was nog nooit voorzitter geweest maar
wel secretaris in mijn afdeling. Ik had alle bestuurlijke en
communicatieve cursussen die maar gegeven waren altijd
gevolgd, dus dat moest lukken. Voor de groep staan vind ik
geen probleem maar een vergadering strak leiden, samenvat-
ten en besluiten nemen heb ik echt moeten leren. Ik had sterk
de neiging iedereen uit te laten praten. Maar het is juist be-
langrijk weer terug naar de kern te gaan.
Het directe contact met afdelingen en besturen in de provin-
cie is altijd goed gegeaan. Lastiger vind ik het telefoneren. Bij
de vraag: Hoe gaat het met je afdeling? Kwam er altijd de te-
genvraag waarom ik die stelde en van wie ik informatie had?
Dan was er nooit iets aan de hand. Vertrouwen winnen is niet
eenvoudig. Ook al heb mij altijd kwetsbaar opgesteld en laten
zien dat ik het ook niet altijd wist.
Als ik terugkijk dan is de mooiste activiteit die ik heb mogen
organiseren de Vrouwenkaravaan. Daar kwam veel bij kij-
ken. Locaties zoeken. Vergunningen bij vijf gemeentes. Plat-
tegronden met noodroutes. Contact theatergroep voor voor-

stelling op maat. Media en interviews. Afdelingen en leden
enthousiasmeren naar de theaterwagen te komen. Goed
voorbereid en met een bus vol spullen komen we aan op een
plein en dan blijkt dat er een speciale stekker nodig is…...pfff..
Degene die niet geweest zijn hebben allemaal wat gemist.
Het was een zeer geslaagde voorstelling met een mooi jubile-
umlied. Als je de volgende link gebruikt dan kun je het nog te-
rugluisteren:  https://www.youtube.com/watch?v=
VvwDj5p26tY
Waar ik ook heel blij van word is de mailing de STIP. Hiervoor
heeft de provincie een abonnement afgesloten om van dien-
sten gebruik te kunnen maken dat de mailing naar ieder afde-
lingslid gestuurd kan worden zonder dat het in de spam
komt. Dat is echt een succes. De STIP wordt veel gelezen.
Brabant is groot. Ik durf nu wel overal naar toe te rijden. Wat
ik als heel bijzonder heb ervaren zijn de verschillen. De ene
keer sta ik met vrouwen in de klei, dan eet ik turf en een an-
dere keer sta ik met twee voeten in de zandgrond. Het maakt
echt een verschil. Dat heb ik ook gemerkt binnen het be-
stuur. Maar het mooiste is al die verschillen bij elkaar te bren-
gen en als een geheel verder.
Wat wens ik de vereniging toe. Als je mij laat dromen dan
zou de toekomst er zo uitzien. Het provinciaal bestuur is om-
gevormd naar een goed werkend regioteam met kringen
waar projecten worden uitgezet.
Ik heb er alle vertrouwen in dat de provincie dit gaat lukken.
En ik wens het interim-bestuur alle succes toe en dat ze ge-
dragen worden door alle leden.
Vrouwen van Nu een vereniging naar mijn hart.
Daar kom ik voor in beweging.
 
Marjo Klaus-van de Paal
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bij peebee
op de thee
 
Voor nieuwe bestuursleden en kringteams is het samenko-
men Bij Peebee op de Thee als zeer fijn ervaren. Een goede
eerste kenninsmaking blijft belangrijk. Je kan maar weten
waar je terecht kunt. En voor zover het provinciaal bestuur op
de hoogte is, wordt iedereen bijgepraat over de ontwikkelin-
gen op landelijk en provinciaal niveau. Voor dit jaar veranderd
er voor de kringen niets en kunnen ze volop activiteiten orga-
niseren. 
Marjo Klaus 

Sandra Verkennis  (Foto Peter Verest)

verslaving
 
Vrouwen van Nu Sterksel organiseerden op 19 april een bij-
eenkomst over verslavingsproblematiek in Sterksel. De avond
die voor iedereen toegankelijk is wordt druk bezocht door
een breed publiek in de leeftijd van 30 tot 70 jaar. De avond-
voorzitter is Agnes Lindhout, zij heeft de avond in goede
banen geleid.
Namens Moedige Moeders afdeling De Kempen heeft Sandra
Verkennis, zelf een moedige moeder alle contacten gelegd en
gezorgd voor het programma. Ondersteund met de preven-
tiemedewerker van Novadic Kentron, de wijkagent en de jon-
gerenwerkers van gemeente Heeze-Leende. Zij toonden hun
betrokkenheid door het geven van informatie en uitleg waar
de verslaafden en de familie, vrienden, partners en kinderen
mee te maken hebben. Denk aan het erkennen en herkennen
van een verslaving bij een dierbare, de schaamte voor je om-
geving, het gevoel van tekort schieten en het loslaten. Dit
laatste blijkt heel moeilijk te zijn om te begrijpen dat niet hel-
pen en niet steeds klaar staan misschien wel de grootste hulp
zou kunnen zijn.
Het is voor een verslaafde moeilijk om uit het circuit van
drugs te gaan omdat ze daar zo verstrikt in zijn geraakt en de
dealer ze niet meer laat gaan. Om dan hulp te zoeken blijkt
voor de verslaafde haast onmogelijk. Voor degene die wel
hulp heeft gevonden is het een lange weg naar herstel, de
verleidingen blijven op de loer liggen. Daarom is het fijn dat er
instanties zijn die zich inzetten en met hen meedenken in
mogelijkheden want zonder hulp gaan ze het waarschijnlijk
niet redden en iedereen verdient een nieuwe kans.
Er wordt vanuit een volle zaal vele vragen gesteld en duidelijk
beantwoord. Ook de getoonde film gaf een waarheidsge-
trouw beeld. Bijzondere aanwezigen waren wethouder zorg
en welzijn Maaike van Breugel-Smolders en de secretaresse
van interim-provinciaal bestuur, Anja de Haay.
Degenen die meer over het onderwerp hulp bij verslavingen
willen weten kunnen een kijkje nemen op de site van Novadic
Kentron.

Lekkers Bij PeeBee op de Thee
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redactie
 
Wat is er veel gebeurd in de afgelopen maanden. Een deel
heb je kunnen teruglezen in dit katern. Wil jij ook wel eens
nieuws van je eigen afdeling in het magazine lezen? Dat kan,
mail een verslag en een foto naar:
vrouwenvannu.redactienoordbrabant@gmail.com
Voor het volgende magazine graag voor 28 augustus.
Thema: Cultuur.
De redactie is op zoek naar een nieuw lid. Iets voor jou?
 
Redactieleden Marjo en Anja

Mevrouw van der Galiën-de Rooy en mevrouw Ophorts-Kommers

Sprang-Capelle
 
Jubilarissen bij Vrouwen van Nu Sprang-Capelle.
Op dinsdag 21 februari jl. was onze jaarvergadering. Op deze
avond zijn twee dames van onze vereniging gehuldigd voor
50-jarig lidmaatschap. Mevouw van der Galiën-de Rooy en
mevrouw Ophorts-Kommers. De jubilarissen kregen uit han-
den van onze voorzitter een Contente Vrouw en een prachtig
boeket bloemen zoals op de foto te zien is.
Na de pauze was er een leuke dorpsquiz met een hapje en
een drankje waarvan een ieder heeft genoten.
 
Vrouwen van Nu afdeling Sprang-Capelle

brabant feest
 
schaaltjes van schelpen
 
Verzamel schelpen bijvoorbeeld oesterschelpen
Schelpen uitkoken en goed laten drogen
Beschilder de binnenkant met witte acryl verf of parelmoer
kleur
Verf de randen met een platte kwast met goudverf
Je kan ook de hele buitenkant goud verven
Zoek een leuke afbeelding of gebruik een sjabloon en schilder
die in de binnenkant
Vernis de binnen en buitenkant.
Kan met een spuitbus.
 
Leuk als amuseschaaltje.
Of leuk om te gebruiken voor een lekkere traktatie en die
volgt in de volgende editie.
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